
 

Debat over de jaarstukken 2016 
 

Voorzitter. 

De jaarstukken van 2016 zijn door de accountant voorzien van een goedkeurende verklaring. De 

aanbevelingen uit het rapport Het Spel en de spelregels hebben binnen de organisatie opvolging 

gekregen, met als resultaat (gelukkig) een veel rustiger verloop van de jaarrekeningcontrole. Ook is 

het eerste In Control Statement afgegeven, waaruit blijkt dat de werkprocessen en het 

reflecterende vermogen van de organisatie de aandacht krijgen die ze verdienen. De gemeentelijke 

organisatie heeft zich in de afgelopen tijd gemanifesteerd als een lerende organisatie.  

Nadrukkelijk wil GroenLinks ook de ambtenaren bedanken voor hun inzet en ook hen feliciteren 

met deze resultaten.  

Het blijft van belang kritisch te zijn en te blijven op eenieders handelen. Binnen de governance van 

de gemeentelijke organisatie hebben alle stakeholders, het college, de ambtelijke organisatie en 

de gemeenteraad als hoogste orgaan, hun eigen taken en verantwoordelijkheden. Het is cruciaal 

voor een ordentelijk bestuur dat iedere stakeholder binnen dit krachtenveld de andere 

stakeholders in staat stelt zijn rol uit te oefenen. Onafhankelijk en objectief toezicht op de interne 

processen zijn daar onlosmakelijk mee verbonden. Het is om deze reden niet geruststellend dat de 

accountant zich kritisch opstelt als het gaat om de Verbijzonderde Interne Controles en positie van 

de corporate controller. GroenLinks gaat ervan uit dat het college met de raad in gesprek zal gaan 

over deze zorgen. En wanneer kan de raad het toegezegde planning – en controlstatuut 

tegemoetzien? 

Dan het honkbalstadion. Graag zou ook GroenLinks dit dossier sluiten. Gistermiddag kreeg de raad 

een brief van het college met daarin een toelichting op het verschil van 1,7 miljoen in de 

foutherstel in de jaarrekening met betrekking tot het honkbalstadion. Dank daarvoor. 

De accountant heeft daarnaast echter ook geadviseerd de gemeenteraad te informeren over het 

totaal aan bestedingen in dit dossier. In de brief van gistermiddag ontbreekt deze laatste 

informatie en GroenLinks verzoekt het college deze informatie alsnog over te leggen.  

Ondanks de overwegend positieve toon van dit betoog: punten van zorg zijn en blijven er. Het 

sociaal domein waar financieel technisch uitdagingen blijven. De oplopende schuldenpositie van 

de gemeente. Cybersecurity. Opvolging van de Europese aanbestedingsregels. Aandacht voor de 

kosten van onderhoud en exploitatie, ook in nieuwe projecten. Risico’s van afgegeven garanties.  

Voorzitter, GroenLinks is verheugd over de ontwikkelingen binnen de financiële beheersing, maar 

we merken ook op dat er nog veel werk aan de winkel is. College, ambtelijke organisatie en 

gemeenteraad moeten elkaar scherp blijven houden en het debat blijven voeren hierover. Juist op 

de punten waar die discussie pijn doet, is werk aan de winkel.  

 


